
STYRELSENS ARGUMENT FÖR ATT GÖRA HUS NR 6 TILL NYTT 
FÖRENINGSHUS CONTRA VAD DAGENS FÖRENINGSHUS MED 
NÄRLIGGANDE GRÖNOMRÅDEN KAN ERBJUDA

Styrelsens argument Argument att ha kvar nuvarande hus
Ett ljust och rymligt hus för SÅK:s 
medlemmar, inte minst för  
odlingskolonister

Nr 6 inte så mycket större och är 
mer svåråtkomligt. Gäller även för 
odlingskolonisterna.

Bättre tillgodosedda toalettbehov, i 
boden på lott 6 finns plats för två 
toaletter

Bygga 2 nya mulltoaletter vid 
trekanten nedanför Lolas hus

Större ytor med nytt kök för 
festkommitténs arbete

Nuvarande nybyggda kök fungerar 
jättebra både för festkommittén och     
Peppar&Pumpa Dessutom är 
närheten till allmänning och 
grönområden bra.

Bättre utrymmen för 
medlemsaktiviteter och kurser

De flesta kurser är utomhuskurser 
som betong och beskärning. Vid 
regn finns tak att sätta upp

Bättre plats för styrelsens möten
Nuvarande hus kan fungera bra med 
bättre planering och med stapelbara 
stolar och bord

Förvaring/arkiv för styrelseprotokoll 
och annat material

Kan förvaras i en av bodarna med 
lås
vid föreningshuset

Nytt förråd i källaren för material, 
maskiner och verktyg

Även detta kan förvaras i bodarna 
samt i bodarna vid tunneln med 
bättre inbrottsskydd

En egen trädgård för SÅK:s 
medlemmar, möjlighet för både 
gemensamma och privata fester.

Allmänningen fungerar bra för dessa 
ändamål. Vem ska sköta denna 
trädgård? Idag orkar många inte ens 
att hålla fint utanför sin egen tomt

Köpesumman 151 000 kr finns att spendera för att göra nuvarande föreningshus 
mer ändamålsenligt. Dessutom är styrelsen beredd att satsa lika mycket till.

Vem vill köpa nuvarande föreningshus utan odlingsbar mark runtom och i ett 
mycket utsatt läge? Vad göra med vårt fina mullbärsträd?

Styrelsen föreslår arbetsgrupper och arbetsinsatser från medlemmarna.  De kan även 
kräva extra uttaxering.  Vi är många som tycker det är tillräckligt med arbetet på 
egna tomten och kostnaden vi redan har.
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